

Presidium

(22495\.....)

Kort verslag

Datum : donderdag 6 april 2017
Tijd : 20.30 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. J.G. van Maanen (plv. voorzitter/SGP), mw. P. van Kuilenburg (GBN), dhr. drs. E.J. van Tellingen (VN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.C. Hakkert (CDA), dhr. R. van de Wardt (PvdA) en dhr. K.G. Steenbergen (raadsgriffier).

Afwezig : dhr. H.H. de Vries (burgemeester) en mw. H.B. Challik (PvdA).

Nr.	Omschrijving agendapunt
1.	Opening
	De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een bericht van verhindering binnengekomen van burgemeester De Vries en mevrouw Challik (PvdA).
2.	Vaststelling agenda
	<i>De agenda is ongewijzigd vastgesteld.</i>
3.	Verslag van de vergadering van 14 maart 2017, inclusief actielijst
	<i>Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!</i>
4.	Ingekomen stukken en mededelingen
Afspraak	<u>Ingekomen stukken</u> <ul style="list-style-type: none">Burgerschapsvormingadvies: email en folder over Burgerschapsdag voor jongeren uit groep 8: “groep 8 aan de macht”.<ul style="list-style-type: none">➤ voor kennisgeving aannemen.Defence for Children: aanbod opstellen Databoek “kinderen in tel” voor Neerijnen.<ul style="list-style-type: none">➤ voor kennisgeving aannemen.
Afspraak	<u>Mededelingen</u> <ul style="list-style-type: none">Woensdagavond 19 april wordt een overleg gepland voor de fractievoorzitters GNL (of een vervanger vanuit de fractie) om te spreken over de opname van een planning voor het implementatieproces bestuursorgaan Raad in de nieuwe gemeente in het Plan van Aanpak.

Presidium

5.	Conceptplanning raadcyclus 2017-04, versie 30 maart 2017
Verzoek	<p>De <u>leden van het Presidium</u> zien nog graag de VANL-TCW uitgenodigd voor de Beeldvormende vergadering van 11 april 2017.</p> <p>De meerderheid <u>van de leden van het Presidium</u> zien graag een extra raadsvergadering belegd op 18 april 2017 om 21.00 uur, aansluitend aan de te houden fractie-overleggen (die daarvoor om 19.30 uur kunnen beginnen) ter advisering aan de portefeuillehouder over de kansrijke oplossingsrichtingen uit de MIRT-verkenning.</p> <p><u>Concept-planning:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>met betrekking tot de concept-planning voor de april-cyclus kan worden opgemerkt, dat het Presidium een verzoek doet aan de “driehoek” en in het verlengde daarbij aan het “college” om beter te plannen. De vorige cyclus 11 vergaderstukken, deze cyclus slechts 2 vergaderstukken en op de cyclus van mei/juni staan nu al 12 vergaderstukken genoemd en de deadline is er nog niet eens.</i> • <i>ten aanzien van de concept-planning worden een tweetal wijzigingen voorgesteld:</i> <ul style="list-style-type: none"> ➤ <i>het raadsvoorstel dat was voorzien over de Nota uitvoeringsprogramma Landschap Neerijnen 2017-2021 is niet tijdig gereed na de Beeldvorming van 11 april en schuift voor de oordeelsvorming en besluitvorming door naar cyclus 05;</i> ➤ <i>het raadsvoorstel ongewijzigde vaststelling van het Bestemmingsplan Buitengebied Neerijnen, herziening Waalbandijk 12 Hellouw kan nog mee in cyclus 04;</i> • <i>de beide overgebleven raadsvoorstellen zijn inmiddels bij de Griffie binnen voor behandeling in deze cyclus;</i> • <i>het college vragen om de stukken waar “geheimhouding” op blijft gehandhaafd nader te onderbouwen met de redenen;</i> <ul style="list-style-type: none"> ➤ <i>de beantwoording zal uitwijzen OF er in de Oordeelsvormende vergadering verzocht gaat worden om een BESLOTEN vergadering (direct aansluitend aan de Oordeelsvormende vergadering) ter inhoudelijke behandeling van de stukken waarop “geheimhouding” blijft rusten gaat plaatsvinden;</i> • <i>daarnaast zal een EXTRA Beeldvormende vergadering kunnen worden gehouden op 20 april met als agendapunt: Vervolg burgerinitiatieven 2^e ronde burgeravonden en</i> • <i>kan ook de agenda voor de Beeldvormende vergadering van 23 mei 2017 alvast in het RIS worden opgenomen.</i>
Actie	<i>Het Presidium kan zich vinden in de concept-agenda’s en geeft de raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken!</i>
6.	Evaluatie & vooruitblik: raadcyclus 2017-03

Presidium

<p>Afspraak/ Actie</p>	<p>Gesproken is over de rol van de voorzitter in relatie tot vragen van raadsleden in de Besluitvormende raad die een beetje buiten de agendering vallen maar er wel zijdelings mee te maken hebben. Een enkeling is van mening dat hiervoor onvoldoende ruimte wordt geboden en dat hier niet serieus genoeg mee wordt omgegaan. Ook is er geen mogelijkheid om op elkaars vragen in die vergadering te kunnen reageren.</p> <p>Daarnaast is er gesproken over het verruimen van de mogelijkheid om een politiek standpunt te kunnen ventileren in de Besluitvormende raad, voorafgaand aan de uiteindelijke besluitvorming op het voorstel. Er is natuurlijk nu al de mogelijkheid om een stemverklaring te kunnen afleggen, maar dat is niet hetzelfde.</p> <p><i>Dit onderwerp zal in het eerstvolgende Presidium worden geagendeerd ter bespreking.</i></p>
<p>7.</p>	<p>Wat verder ter tafel komt</p>
<p>Conclusie</p>	<p>De heer Nouwens brengt ter sprake dat de Gebiedsontwikkeling Varik-Heesselt en het herindelingsstraject GNL belangrijke onderwerpen zijn, waarbij de raad de optimale ondersteuning verdient te krijgen. Hij verzoekt daarom om meer externe ondersteuning voor de raad op deze onderwerpen en is benieuwd hoe de rest erover denkt. Hij heeft eventueel hiervoor een voorstel achter de hand.</p> <p>De heer Hakkert laat weten dat we daarvoor te laat zijn en ziet daar nu de noodzaak niet meer van in.</p> <p>De heer Van Tellingen zegt dat de kwaliteit van de het besluitvormend proces te wensen over laat. Inhoudelijke ondersteuning ziet hij niet meer als noodzaak op dit moment, maar wel de procesmatige ondersteuning vanuit het college.</p> <p>De heer Van de Wardt geeft aan externe ondersteuning nu eveneens niet noodzakelijk te vinden. Wel wenst hij inhoudelijk op de hoogte worden gehouden door het college en de externen die ermee bezig zijn. Die informatievoorziening mag wel wat pro-actiever, zodat we niet constant met stukken geconfronteerd blijven waar we weinig invloed meer op uit kunnen oefenen.</p> <p>Mevrouw Van Kuilenburg is het eens met de heer Hakkert, het is nu te laat dus het hoeft niet meer. Ze ziet er geen meerwaarde in op dit moment.</p> <p>De heer Van Maanen geeft aan eveneens geen externe ondersteuning hierbij nodig te hebben. Hij wil het werk van anderen niet nog eens over gaan doen. Hij heeft nl. niet het gevoel dat hij voor de gek wordt gehouden en processen als dit lopen vaak zoals ze lopen.</p> <p><i>De voorzitter concludeert dat er geen interesse bij de andere fracties bestaat aan extra externe ondersteuning bij genoemde onderwerpen.</i></p>
<p>7.1</p>	<p>Bestuurlijke Agenda_4</p>
	<p>De bestuurlijke Agenda is doorgenomen en daarbij aangegeven welke onderwerpen ook met Beeldvorming dienen te starten. Daarnaast is aangegeven dat de uitkomsten bij onderwerp 22 eveneens betrokken dienen te worden bij de behandeling van onderwerp 22, die vervolgens met Beeldvorming dient te starten.</p>

Presidium

Verzoek	<i>De leden van het Presidium verzoeken het college (ondersteund door het MT) om voor de onderwerpen waarop Beeldvorming van toepassing is verklaard, het sjabloonformulier per onderwerp in te vullen en bij de Bestuurlijke Agenda te voegen! Hiermee wordt een totaalbeeld verkregen voor de planning en organisatie van de Beeldvormende onderwerpen in de Beeldvormende vergaderingen.</i>
Afspraak/ Actie	<i>Zodra de Bestuurlijke Agenda is gewijzigd en aangevuld met de ingevulde sjabloonformulieren, zal deze opnieuw in het Presidium worden geagendeerd!</i>
Afspraak/ Actie	<i>Afgesproken is dat er eveneens Beeldvorming dient te worden opgenomen voor de punten: 10 – 20 – 22 – 23 – 25 – 30 en 50. De planning wordt hierop aangepast.</i>
7.2	Beoordeling geheimhouding (vertrouwelijkheid) documenten
	Zie het vermelde hierover bij 5.
8.	Rondvraag
Afspraak	<p>De heer Hakkert meldt dat hij in de werkgroep Onderwijs de vergaderfrequentie aan de orde heeft gesteld. Hij was van mening dat de frequentie hoger lag dan hij praktisch is. Toch is hij van mening dat de instandhouding van de werkgroepen wel onderwerp van gesprek kan zijn.</p> <p>De raadsgriffier geeft aan dat hij daarvoor geruime tijd geleden al een inventarisatie heeft gemaakt van de werkgroepen en commissies (zal deze nogmaals verstrekken).</p> <p>De heer Hakkert vult aan dat het nogal wat vergaderavonden vergt, vandaar zijn verzoek om meerdere werkgroepen op één avond te plannen. Juist nu er ook nog extra vergaderingen GNL gepland zullen gaan worden.</p> <p><i>De overige leden van het Presidium vinden dat de besluitvorming over de instandhouding van de werkgroep bij de betreffende werkgroep zelf dient te liggen.</i></p> <p>De heer Van de Wardt zegt vernomen te hebben dat de honorering van initiatieaanvragen voor het Leefbaarheidsfonds eerst aan de Provincie voorgelegd moet gaan worden, terwijl hij van mening is dat duidelijk is gesteld voorafgaand aan de besluitvorming over GNL dat lopende zaken die in de begroting zijn goedgekeurd door kunnen gaan?</p> <p>De voorzitter verzoekt om deze vraag schriftelijk aan het college te stellen.</p>
9.	Sluiting
	De plaatsvervangend voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 22.25 uur.

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 18 mei 2017

De raadsgriffier,

De voorzitter,

Presidium

K.G. Steenbergen

H.H. de Vries

Presidium

ACTIELIJST

Nr.	Activiteit	Wie	Startdatum	Afgedaan op
16-13	<i>Vluchtelingenopvang/-beleid</i> Reacties meenemen naar college. Zodra een PvA is opgesteld raad consulteren.	burgemeester	29-03-2016	
16-23	<i>VNG-workshop “financiën voor raadsleden”</i> Besproken met griffiers van GL en die hebben te kennen gegeven de discussie en besluitvorming over GNL te willen afwachten.	Raadsgriffier	25-08-2016 20-09-2016	
16-32	<i>Rekenkamer GNL</i> In overleg treden met Geldermalsen en Lingewaal om te komen tot 1 rekenkamer GNL. Wordt meegenomen in de aanloop naar een nieuwe gemeente.	Raadsgriffier	20-12-2016 14-03-2017	
2017				
17-02	<i>Bestuurlijke Agenda</i> Zal minimaal eens per kwartaal worden geagendeerd in het Presidium. BA wijzigen n.a.v. discussie over onderwerpen beeldvorming en aanvullen met sjabloonformulieren Beeldvorming	Burgemeester/ raadsgriffier	14-03-2017 06-04-2017	
17-03	<i>Bezoekersaantallen website FusieGNL</i> Navraag doen naar de bezoekersaantallen.	Burgemeester	14-03-2017	06-04-2017
17-04	<i>Stukken vertrouwelijk en geheimhouding</i> De documenten beoordelen en een voorstel tot afdoening neerleggen in het Presidium.	Raadsgriffier	14-03-2017	06-04-2017
17-05				